
Referat bestyrelsesmøde 23/10 2024.

Deltagere: Per Knudsen, Jytte Villholth, Hanne Rasmussen, 
Annie Nielsen og Thorkil Møller. 
Ejendomsfunktionær Frank Strøm deltager i en del af 
mødet.
Referent: Ninna Knudsen.

1. Siden sidst.

    Fællesspisning er startet op igen efter sommerferien.
    Det aftales at referater fra bestyrelsesmøder fremover 
    kommer til at ligge i en mappe i den lille stue. Per 
    informerer om det ved næste fællesspisning.
    Almenbo er igang med at indhente tilbud på nye vinduer  
    og døre.
    Hækken mod vejen klippes ned til 1m inden vinter. Der er     
    indhentet nyt billigere tilbud. 
    Der er lidt uenighed om vedligeholdelse/ grænserne af       
    arealet op mod brugsen, Jytte er i kontakt med 
    formanden for grundejerforeningen. Der arbejdes videre   
    på sagen.

2. Aftale om brug af vedligeholdelseskema, Frank deltager i 
    denne del af mødet.

    Frank godkender skemaet og giver udtryk for at det   
    fungerer godt i afd 44.
    Vi opfordrer Frank til at finde en løsning på de 
    forstyrrelser han får på tlf. i løbet af dagen. 
    Det skal selvfølgeligt være muligt at få fat i ham ved akut 
    opstået problemer, men de små opgaver der ikke skal 



    udføres her og nu, skal bestilles i kontortid. Frank vil
    arbejde på at finde en løsning.

3. Planlægning af aktiviteter resten af året.

     11/11 kl 18 Fællesspisning
     20/11 kl 13 Hyggeeftermiddag med ostebord for damerne       
     1/12 kl 16  Juletræstænding med efterfølgende gløgg og  
                       æbleskiver.
     12/12 kl 13. Julefrokost.
      Ninna laver indbydelser
              
      Ingen fællesspisning i december.

4. Økonomi

    Økonomien ser fin ud, der er ca 7500 på kontoen.
    Værelset har ved flere lejligheder været udlejet til   
    udefrakommende fra andre afdelinger. Det besluttes at  
    prisen fremover bliver 150 kr for dem, afd 42´s pris er   
    fortsat 50 kr.

5. Evt.

    Intet nyt

Næste bestyrelsesmøde tirsdag den 26/11 24 kl 10

    


